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Förvaltningsgruppens protokoll 27 januari 2021

Närvarande:
Arbetsgivarrepresentanter:
Kerstin Andersson, stadsdelsdirektör, ordförande
Elisabeth Ansell, tf HR-chef, 
Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänst
Marianne Wikander, avdelningschef äldreomsorg
Jens Vesterlund, avdelningschef förskola och parklek
Roger Mellroth, ekonomichef
Carolina Bjurling, kvalitetschef
Evelina Michaelsson, HR-konsult
Ulrika Josephson Westberg, chef kansli, sekreterare 

Fackliga företrädare:
Nelly Duran, Kommunal
Hamid Ataie, Kommunal 
Christel Mattsson, Lärarförbundet
Vicky Creutz, SACO
Maria Stenberg, Vision
Martin Junker, Vårdförbundet 
Maggy Rezk Alla, SSR

Anmält förhinder: 
Karin Wrannvik, Ledarna

Tidpunkt:
2021-01-27 kl. 13.00 – 13:50

Plats:
Digitalt via Skype

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning
Nelly Duran för Kommunal, Christel Mattsson för 
Lärarförbundet, Maggy Rezk Alla för SSR, Martin Junker för 
vårdförbundet, Maria Stenberg för Vision och Vicky Creutz, 
SACO utsågs att jämte ordföranden justera protokollet
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Protokollet justeras via e-post. Tid för justering av protokoll är 
onsdagen den 3 februari. 

Dagordningen godkändes.

2. Genomgång av föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll.

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och 
protokollet läggs till handlingarna.

3. Månadsrapport
Ärendet utgår eftersom ingen månadsrapport tas fram för 
januari.

4. Beslutsärende: Värdinnefunktionen föreslås flyttas från 
socialtjänstavdelningen till kansliet. 

Värdinnefunktionen förslås flyttas från socialtjänstavdelningen 
till kansliet. En risk- och konsekvensanalys har genomförts.

Arbetstagarorganisationerna har inget att erinra i ärendet.

5. Beslutsärende: Förfrågningsunderlag gällande 
upphandling av Gärdets gruppbostäder och Ateljé 
Hjorthagens dagliga verksamhet - 

Stadsdelsnämnden föreslås att den 11 februari besluta om 
förfrågningsunderlag gällande upphandling av Gärdets 
gruppbostäder och Ateljé Hjorthagens dagliga verksamhet.

Arbetstagarorganisationerna har inget att erinra i ärendet

6. Beslutsärende: Justering av organisationen 

Stadsdelsdirektören har presenterat förslag till justering av 
organisationen som berör stödfunktionerna. Risk och 
konsekvensanalyser har genomförts på berörda avdelningar och 
enhet. Utifrån genomförda analyser har en handlingsplan 
utarbetats. Uppföljning kommer att ske efter 6 månader och 
efter 12 månader.
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Arbetstagarorganisationerna lyfter fram vikten av att de 
planerade uppföljningarna genomförs. 

Arbetstagarorganisationerna har inget att erinra i ärendet 

7. Genomgång av resultatet av den årliga uppföljningen av 
SAM (systematiskt arbetsmiljöarbete)

Arbetsgivaren presenterar resultat av den årliga uppföljningen 
av systematiskt arbetsmiljöarbete 2020 samt de fokusområden 
som har identifierats utifrån analysen.

Arbetstagarorganisationerna instämmer i vikten att arbeta 
aktivt med de identifierade fokusområdena. Inga synpunkter på 
rapporten framförs.

8. Ärendelista till stadsdelsnämnden 12 februari

Inga frågor framförs.

9. Cesam protokoll 
 http://intranat.stockholm.se/Sidor/2013/3/Cesam---staden/
 
Protokoll från Cesams sammanträde den 8 december 2020 finns 
publicerat. 

Inga synpunkter eller frågor framförs.

10. Övriga frågor
 Kommunal och Lärarförbundet framför att med anledning 

av att anvisningarna har tagits fram för arbetet med 
samverkansavtalet behöver stadsdelen snabbt komma igång 
med partssammansatta grupper.

Arbetsgivaren svarar att planeringen för arbetet pågår och 
att man inom kort kommer att återkomma med planering 
och tidplan.

 Kommunal lyfter fråga om hur bland annat arbetet med 
förstadagsintyg kommer att ske med anledning av det nya 

http://intranat.stockholm.se/Sidor/2013/3/Cesam---staden/
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avtalet om företagshälsovård. Frågan var uppe på Cesams 
januarisammanträde. 

Arbetsgivaren svarar att förvaltningsgruppen får 
återkomma till frågan när Cesams protokoll från 
januarisammanträdet finns publicerat.

Vid protokollet 
Ulrika Josephson Westberg

Justeras

..........................................      
Kerstin Andersson
Ordförande 
Stadsdelsdirektör

Christel Mattsson, Lärarförbundet Justerat via e-post 2 februari

Vicky Creutz, SACO Justerat via e-post 3 februari

Nelly Duran, Kommunal Justerat via e-post 3 februari

Martin Junker, Vårdförbundet 

Maggy Rezk Alla, SSR Justerat via e-post 1 februari

Maria Stenberg, Vision Justerat via e-post 2 februari


	Förvaltningsgruppens protokoll 27 januari 2021
	1.	Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av dagordning
	2.	Genomgång av föregående protokoll
	3.	Månadsrapport
	4.	Beslutsärende: Värdinnefunktionen föreslås flyttas från socialtjänstavdelningen till kansliet.
	5.	Beslutsärende: Förfrågningsunderlag gällande upphandling av Gärdets gruppbostäder och Ateljé Hjorthagens dagliga verksamhet -
	6.	Beslutsärende: Justering av organisationen
	7.	Genomgång av resultatet av den årliga uppföljningen av SAM (systematiskt arbetsmiljöarbete)
	9.	Cesam protokoll
	10.	Övriga frågor


